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Spaghettizwier N-VA Lebbeke, een groot succes. Bedankt! 

 

Het afdelingsbestuur N-VA Lebbeke wil de honderden aanwezigen bedanken. 
Wij hopen jullie weer te zien op de volgende N-VA Spaghettizwier! 

Ook een dankwoord aan alle bestuursleden, mandatarissen en medewerkers voor hun geweldige inzet 

en werklust, voor het laten slagen van onze jaarlijkse N-VA Spaghettizwier! 

 
 

In naam van het afdelingsbestuur, 

Dominique De Jonge, 

Afdelingsvoorzitter 

E-mail:  dominique.dejonge@n-va.be 

 

 
 

 

 

 

 

Federale overheid verkoopt 

zijn eigendom (het postgebouw) 
in Lebbeke. 

 

Lebbeke telt op dit moment één gebouw dat eigendom is van de federale overheid. 

 

Het gebouw dat gevestigd is op het Astridplein nr. 7 doet momenteel deels dienst als postkantoor. 

 

mailto:dominique.dejonge@n-va.be


Goedele Uyttersprot, volksvertegenwoordiger N-VA, vroeg de bevoegde minister Jan Jambon naar de 

toekomstige bestemming van het pand. “Het gebouw gaat verkocht worden, maar de loketfunctie blijft 

zeker behouden in Lebbeke”, verklaart Goedele Uyttersprot. 

 

Het gebouw op het Astridplein deed vroeger dienst als post- en belastingkantoor. Ook Kind en Gezin 

heeft er lange tijd haar onderkomen gevonden. Op dit ogenblik is enkel bpost er nog gevestigd, een 

groot deel van het pand staat dus leeg.  

Goedele Uyttersprot: “Nu zijn enkel de brievenpost, het sorteren van de brieven voor de 

postbedeling door de postbodes en de loketten nog gevestigd in het pand. Daar komt evenwel 

verandering in. In het kader van een grote herstructurering bij bpost verhuist de brievenpost zo goed 

als zeker naar het filiaal in Aalst”. 

De timing is echter nog een vraagteken, op dit moment is bpost in Lebbeke geen prioriteit. Een verhuis 

naar Aalst zal dus ten vroegste in het voorjaar 2016 zijn, maar zal geen invloed hebben op de 

dienstverlening aan de bewoners. Naar alle verwachting zal de overheid wachten tot de brievenpost 

vertrokken is om het gebouw verkopen.  

De loketten?  

De Lebbekenaar moet zich echter geen zorgen maken, aldus Goedele Uyttersprot: ”De loketfunctie 

blijft sowieso behouden in Lebbeke. Na de verkoop zal bpost trachten een overeenkomst te sluiten met 

de nieuwe eigenaar. Wanneer dit niet mogelijk is, zullen zij een nieuwe locatie zoeken in het centrum 

van Lebbeke. Een definitieve verhuis van bpost uit Lebbeke is dus uitgesloten.” 

Goedele Uyttersprot, 

Federaal Volksvertegenwoordiger N-VA. 

Info: 0479.37.69.91 

 

 

 

 

 

Een 100-plus-jarige in Lebbeke. 

 

 

Germaine Uyttersprot, geboren en 

getogen te Denderbelle in 1911, werd 

op 25 september,104 jaar. 

 

En dat werd gevierd in het rusthuis Hof 

ter Veldeken. 

 

N-VA was goed vertegenwoordigd om 

de jarige te vieren. 

 

Op de foto: 

Germaine Uyttersprot met de N_VA 

OCMW raadsleden : 

 

Goedele Uyttersprot, 

 

Hugo De Mol 

 

en Leo Verhulst. 
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Gemeenteraad van Lebbeke – Tussenkomsten van Karel Uyttersprot. 

Gemeente Lebbeke scheldt een schuld van €78.500 aan Verko kwijt? 

Niettegenstaande Verko een goed jaar achter de rug heeft, met een winst van €1.742.471, heeft Verko 

van de gemeenten bekomen dat de reserves sterk worden aangevuld. 

Zo schenkt Lebbeke een schuld van Verko kwijt, t.b.v. €78.500. 

 

N-VA is van oordeel dat deze tegemoetkoming ofwel dient betaald te worden, ofwel dient omgezet te 

worden in aandelen. Momenteel bezit Lebbeke 3 697 aandelen van €25, of een inbreng in het 

maatschappelijk kapitaal van €92.425. Haar schenking van €78.500 wordt niet omgezet in aandelen en 

geeft dus ook geen bijkomende rechten of deelname in de winst. Wij stellen ons vragen wie dit beslist 

heeft. 

 

Onze vragen hierover in de gemeenteraad van 25 juni en 1 oktober 2015 bleven tot nog toe zonder 

antwoord. 

 

Meerderheid “nie goe bezig”. 

 

De N-VA liet op de GR van 1.10.2015 een toegevoegd punt agenderen voor de invoering van een 

deontologische code voor het gemeentepersoneel te Lebbeke. 

 

Er bestaat reeds geruime tijd een deontologische code voor de verkozen raadsleden. 

Artikel 112 van het gemeentedecreet van 2005, verplicht de gemeenteraad om een deontologische 

code voor het gemeentepersoneel vast te stellen. 

Tien jaar (!) na het van kracht worden van deze verplichting, is deze nog steeds niet ingevoerd in 

Lebbeke. 

 

Of om het in jargon van de meerderheid te zeggen “nie goe bezig”. 

 

Deontologie staat voor het geheel van gedragsregels, in dit geval, met betrekking tot het 

gemeentepersoneel. Deontologische regels weerspiegelen de opvatting die leeft over wat men 

beschouwt als een goede of een behoorlijke uitoefening van het beroep.  

 

De code is van toepassing op alle niveaus en op alle onderdelen van de organisatie, met uiteenlopende 

taken en verantwoordelijkheden. Zij omvat een aantal algemene richtlijnen die het personeelslid een 

houvast bieden bij de uitoefening van zijn of haar functie.  

Deze code dient gezien te worden in een nauwe samenhang met het (nieuwe)arbeidsreglement en 

dient overlegd te worden met de gebruikelijke geledingen. 

 

De meerderheid beloofde, na 10 jaar…, om de Deontologische Code voor Gemeentepersoneel te 

agenderen op de GR van november a.s. 

 

NB: wie het ontwerp en toelichting van dit agendapunt wil bekomen kan dit vragen via: 

karel.uyttersprot@telenet.be of 0497 522.800 

 

Gestamel en gemompel van de meerderheid op simpele vragen van de oppositie. 

 

Lebbeke maakt deel uit van verschillende samenwerkingsverbanden met andere gemeenten, 

zo onder andere op het vlak van sport, cultuur, bibliotheken, toerisme, natuur en milieu. 

De gemeente betaalt hiervoor telkens een aanzienlijke bijdrage. 

Jaarlijks wordt door de diverse koepelorganisaties een budget en jaarplan voorgelegd aan de 

gemeenteraad. 

mailto:karel.uyttersprot@telenet.be


Zo kwam op de jongste raad van 1.10.2015 het jaarverslag van De Leesdijk (samenwerking 

Bibliotheken) en van Toerisme Scheldeland op de agenda. 

Op onze vraag wat de concrete voordelen voor onze gemeente zijn en wat er voor de Lebbekenaar in 

zit, moest de meerderheid het antwoord weerom schuldig blijven, en wees ze na wat gestamel en 

gemompel naar het voorliggend verslag, waar Lebbeke niet eens in voor komt. 

Wij stellen de samenwerkingen niet in vraag. Wel willen we een degelijke uitleg over wat deze 

betekenen voor Lebbeke. 

Gelukkig hebben we ook andere bronnen om aan deze informatie te geraken, maar een en ander wijst 

op de gebrekkige dossierkennis van schepenen dienaangaande. 

Karel Uyttersprot, 

Gemeenteraadslid N-VA. 

Info: 0497.522.800. 

 

 

 

 

 

Gemeenteraad van Lebbeke – Tussenkomsten van An Vervliet. 

Wispelturigheid in de planning van de gemeenteraden. 

Bij aanvang van de laatste gemeenteraad, kloeg fractieleider An Vervliet (N-VA) de wispelturigheid in 

de planning van de gemeenteraden aan. Normaliter gaan deze steevast de laatste donderdag van de 

maand door, maar de laatste tijd worden zij regelmatig verplaatst. 

 

 “We hebben er alle begrip voor dat de raad uitzonderlijk eens verlegd wordt, maar de laatste tijd is dit 

meer de regel dan de uitzondering: de raad van augustus werd verplaatst naar begin september, deze 

van september verplaatst naar begin oktober. Het is een gevolg van de krappe meerderheid: wanneer 

3 raadsleden van de meerderheid niet aanwezig kunnen zijn, wordt de raad verlegd. Ongeacht of dit 

past voor de oppositie. Zij moeten hun agenda maar aanpassen,” aldus An Vervliet. 

 

Gemeentelijke autonomie uitgehold door statutenwijziging Toerisme Oost-

Vlaanderen. 

Op de gemeenteraad van 3 september 2015 lag de statutenwijziging van Toerisme Oost-Vlaanderen 

voor. Ondanks het feit dat een aantal buurgemeenten deze statuten afkeuren, vind Lebbeke het 

blijkbaar toch opportuun om goed te keuren. 

 

In een poging om hun gezond verstand aan te spreken, kwam An Vervliet (N-VA) tussen voor de 

stemming: “Ik vraag dat alle gemeenteraadsleden nog eens goed nadenken over hoe op dit punt te 

stemmen. De gevolgen van de statutenwijziging zijn niet mals en resulteren in een uitholling van de 

gemeentelijke autonomie. Door de nieuwe samenstelling van de Algemene Vergadering krijgen de 

gemeenten minder impact op de besluitvorming van Toerisme O-Vlaanderen. 

 

Bovendien wordt de maximumbijdrage verhoogd van 0,25 naar 0,80 euro per inwoner. Een bijdrage 

die wordt vastgelegd door de Algemene Vergadering waar ten gevolge van diezelfde statutenwijziging 

de provincie over een meerderheid zal beschikken en bijgevolg, in theorie, eenzijdig een (forse) 

verhoging kan opleggen. 

 

De provincie trekt hier alle macht naar zich toe, terwijl het net de steden en gemeenten zijn die meer 

invloed en inspraak zouden moeten uitoefenen.” 

Het heeft helaas niet gebaat en het punt werd door de meerderheid toch goedgekeurd.  

 

Voorontwerp nieuwe Academie ondermaats. 



We stellen een gebrek aan synergie vast tussen de bibliotheek, de cultuurdienst en de Academie. Zo is 

er blijkbaar niet nagedacht over een gemeenschappelijke eetzaal voor de drie diensten en zijn de 

functionele linken tussen de drie gebouwen ver te zoeken.  

 

De uiteenzetting van de architect op de commissie schepte eerder wantrouwen en onzekerheid in 

plaats van vertrouwen. Wanneer je kijkt hoeveel problemen er met de Biekorf zijn geweest, vragen wij 

ons bovendien af waarom men nu met dezelfde architect in zee gaat. 

 

Tot slot vinden we het een gemiste kans dat er voor een dergelijk project geen wedstrijd is 

uitgeschreven. Hierdoor worden verschillende architecten geprikkeld om creatief met de site en het 

programma om te gaan en krijgt de gemeente de kans om de beste ideeën eruit te halen. 

 

An Vervliet, 

Gemeenteraadslid N-VA. 

 

 

 

 

 

 

 

Gemeenteraad van Lebbeke – Tussenkomsten van Carin Meert. 

Staking bij Verko: wat doet de gemeente als belangrijke aandeelhouder? 
 

Verko heeft gedurende 1 week geen huisvuil opgehaald wegens staking van het personeel. 

Staken is een recht en daar is niets is mee. 

 

De gemeente Lebbeke is aandeelhouder en heeft een overeenkomst met Verko om het huisvuil 

wekelijks op te halen. Hiervoor betaalden wij in 2014, (volgens de laatst informatie naar de burgers 

toe) €1.024.380 aan Verko. Ook de inwoners betalen een gemeentebelasting van 110 euro per jaar en 

per gezin voor deze dienstverlening. 

 

Carin Meert (N-VA) stelde volgende vragen: 

1) Welke stappen heeft de gemeente ondernomen tegen Verko? 

2) Hebben jullie een schadeclaim ingediend? 

3) Hebben jullie er aan gedacht om eventueel zelf de ophaling te organiseren of een andere firma 

tijdelijk deze opdracht te geven? 

 

Helaas, in plaats van op de vragen te antwoorden, heeft de burgemeester géén concreet antwoord 

verstrekt. 

 

Carin Meert, 

Gemeenteraadslid N-VA. 

 

 

 

 

 

 

 

N-VA Lebbeke: Webpagina’s, Jongeren, Notulen Gemeenteraad, Nieuwsbrief. 

 

http://lebbeke.n-va.be/ 

https://www.facebook.com/pages/N-VA-Denderbelle-Lebbeke-

http://lebbeke.n-va.be/
https://www.facebook.com/pages/N-VA-Denderbelle-Lebbeke-Wieze/260007397359368?fref=ts


Wieze/260007397359368?fref=ts 

    
http://www.jongnva.be/lebbeke/ 

 
Belangstellenden kunnen de agenda en de beslissingen van de Gemeenteraad 

nalezen via onderstaande koppeling. 

http://www.lebbeke.be/index.php/bestuur/gemeenteraad/notulen 

Ter informatie: de notulen op de website zijn dikwijls pas weken na de  

Gemeenteraad beschikbaar! 

 

 

 

Interesse in onze nieuwsbrief “ ’t Wielebelleke Digitaal“? Stuur je gegevens naar: rudi.cogen@n-va.be . 

Heb je vrienden, kennissen, familie die ook geïnteresseerd zijn in “ ’t Wielebelleke Digitaal “, 

Laat het ons ook weten, we nemen hen dan op in ons bestand.  

https://www.facebook.com/pages/N-VA-Denderbelle-Lebbeke-Wieze/260007397359368?fref=ts
http://www.lebbeke.be/index.php/bestuur/gemeenteraad/notulen
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